
Presidium vergadering

VERSLAG

Vergadering van 22 maart 2015

Aanwezig: Sander C, Jens, Simon, Sander Bel, Fanne, Joni, Stef, Cedric, Sander Byl(vanaf 22:27),
Kenny(vanaf 22:29), Michiel(vanaf 22:34), Kathleen(vanaf 22:43), Niels(vanaf 22:51),
Giel(vanaf 22:51), Anton(vanaf 23:05) en Anne

Waarnemer: Liselot, Kristien(tot 22:15), Jari, Reinout en Bram(vanaf 22:19)

Verontschuldigd: Lena, Yanice, Marie, Tom V en Jeroen

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22:04 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Regenboog verven Michiel Nee
Mooie exploitaties maken Michiel Ja
Frigo living aankopen Materiaal Nee
Bar PC hacken Iemand Nee
Oplossing fototoestel Kenny Ja

Mededelingen

� Er staan nog altijd flesjes in de kelder en ook nog vuilniszakken, zorg dat deze opgeruimd worden. De flesjes
gebeuren in stukken, want het is te veel voor in een keer.

� StuRa: De Pollefyt is komen spreken en heeft een presentatie gegeven over het nieuwe interne visitatie
systeem. De bedenkingen zijn gegeven en het wordt herbekeken, de presentatie is opvraagbaar. Er is
gediscussieerd over het blokken in leuven, in de blok gaat er veel geld naar de bibliotheken zodat die langer
open kunnen blijven voor de studenten. Ze willen hier een duurzame blijvende oplossing voor zoeken. Het
onderwijs congres is geevalueerd, het was zeer tof.

� LOKO AV: Er is reclame gemaakt voor citylife: een organisatie met digitale klantenkaart. Wij kunnen bij hen
eventueel volgend jaar onze lidkaart laten maken, dan heb je een hard kaartje met ons logo aan de voorkant
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en op de achterkant staat een QR code voor hun bedrijf. Voor meer informatie mail naar rob@citylife.be.
De korting is vooral in leuven, dus misschien niet heel nuttig voor onze studenten. Het beleidsplan van
sport en cultuur is overlopen, het liep redelijk goed blijkbaar. Sport heeft een voorstel gedaan voor een
kleine hervorming, wat ook vanuit de KUL gedragen zal worden. Ze willen wat meer sportmogelijkheden
aanbieden in Leuven stad. Er zijn opnieuw actuals voorgelegd en deze zijn goedgekeurd. Met pasen wordt er
een nieuwe herbegroting gemaakt, zodat we die kunnen bespreken. Er is gediscussieerd over het studenten
gezondheidscentrum. Vooral over het psychologisch centrum. Hier wordt je namelijk enkel geholpen onder
strenge voorwaarden. Aan de ene kant is het erg dat er mensen worden geweigerd, maar aan de andere kant
kost het schappen van de eisen erg veel geld. Ook is het komende week is het Ithaka. Verder nog de interne
hervorming van LOKO, volgens de kringen gedraagd LOKO zich te veel als kring en niet als overkoepelend
orgaan. Er zijn vier vragen opgesteld voor LOKO:

1. Hoe zien jullie de relatie met stad, moet er volgens jullie iemand van LOKO in de gemeenteraad?

2. We willen meer verduidelijking over de werking van de WV’s, vooral de WV Sociaal, de kringen weten
niet wat daar thuishoort. We vragen dus om een duidelijkere oplijsting en een betere verdeling.

3. We vragen ook of LOKO hun staf beleid herevalueert, neemt LOKO niet te veel werknemers aan?

4. Hoe staan jullie ten opzichte van het oragniseren van kleinere activiteiten, die de kringen ook zelf
kunnen organiseren?

Vanuit de kringen komt er nog feedback, op de volgende AV wordt daar verder over gediscusieerd. LOKO
koopt thermische dekentjes aan, en vraagt of de kringen die misschien ook willen bestellen. Wij kopen deze
niet aan.

� LOKO Sport: er is geen WV geweest.

� LOKO Cultuur: Kom allemaal nog kijken naar Ithaka, er is een muziek avond op donderdag, maar ga niet
op dinsdagavond naar Ithaka.

� LOKO Sociaal: Het verslag is doorgenomen, aan de hand daarvan moeten wij nu een standpunt innemen
over het blokken in Leuven. Er is niet genoeg geld om alle bibliotheken langer open te houden in de blok.
Nu is de vraag gaan we dan bibliotheken open houden met studeer ruimte voor veel studenten. Of gaan
we juist bibliotheken open houden waar studenten aan belangrijk studeer materiaal kunnen. Het standpunt
van LOKO Sociaal: Het geld om de bibliotheken langer open te houden moet niet van de deelstuvoraad
komen, maar van de KUL, omdat het onderwijs materie is. Ook pleit LOKO Sociaal voor het openhouden
van bibliotheken waar veel man kan studeren.
Er volgt een discussie: Kunnen we geen vrijwilligers vinden om de bibliotheek langer open te houden? Het
grote probleem is dat er een bewaker aanwezig moet zijn en die is duur. De meeste winastudenten gaan
voor de studeerplaats naar de bibliotheek en niet voor de boeken. De studenten die boeken nodig hebben,
kunnen ook tijdens gewone openingsuren langs die bibliotheken gaan. Er volgt een stemming: we kiezen
voor plaatsbeschikbaarheid:

– Voor 12

– Tegen 0

– Onthouding 1

We kiezen dus voor plaatsbeschikbaarheid.
Gaan we dan ook mee in het stantpunt van LOKO Sociaal dat dit een studie aangelegenheid is en dus dat
de KUL moet zorgen dat de bibliotheken langer open blijven? In principe voorziet de KUL al studeerplaatsen
voor haar studenten, maar wij vragen nu nog extra om deze langer open te houden. Dus eigenlijk is het niet
echt de taak van de KUL. We kiezen om toch eerst aan te dringen dat de KUL zelf de bibliotheken langer
open houd, lukt dit niet, dan zorgen we er toch voor dat er geld opzij staat bij de deelstuvoraad om hier
dan zelf voor te zorgen.
Er zijn ook klachten gekomen bij meldpunt gender-diversiteit over vrouw onvriendelijkheid. Er wordt een
bevraging opgesteld om te zien of dit echt speelt.
Sociaal heeft over het onderwerp van het psychologisch centrum verder het standpunt ingenomen: we willen
meer informatie en cijfers. Als we dit project voorrang geven, dan is er nog minder kans voor de bibliotheken.
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� LOKO internationaal: wordt besproken bij scientica.

� De shiften in de CuDi lopen een beetje stroef, het zijn altijd dezelfde die de shiften invullen, doe dus zeker
een shift als je tijd hebt.

� Ladies at science wordt verplaatst naar 29 april. Er zijn 223 meisjes ingeschreven, het wordt een groot
project. We hebben 6 á 7 man nodig om die meisjes te begeleiden, als je meehelpt mag je gratis naar het
walking dinner samen met de meisjes. Als je interesse hebt kun je mailen naar Cedric. Je moet dan de
meisjes van 14u tot 19u begeleiden.

Toneel

Het is niet zo leuk dat er 4 wina activiteiten waren tijdens de 3 dagen dat wina toneel speelde. Dit zou beter
gecommuniceerd moeten worden, want het is niet tof voor toneel om voor half lege zalen te spelen. Er kan niet
geregeld worden op voorhand dat er geen activiteiten zijn in deze week, want er is nooit bekent op voorhand
wanneer toneel speelt. De teambilding had wel op een andere dag gepland kunnen worden, omdat dit nog niet
vaststond. Toneel heeft 630 euro winst gemaakt. De rolstoel is wel kapot gegaan, dus het kan zijn dat we daar
nog 50 euro waarborg voor moeten betalen. Er was afgesproken dat we sabam gingen betalen, maar we hebben
dit aangevraagd, alleen hebben we pas heel laat antwoord gekregen van sabam. Nu blijkt dat dit stuk niet bij
Sabam zat, maar bij een andere organisatie. We hebben dan uiteindelijk niet meer betaald, omdat het te last
minute was. Het kan dus zijn dat die andere organisatie daar nog voor komt vragen, maar we verwachten dit niet.
Verder waren de kosten enkel doeken en drukwerk. Het toneel was heel tof. De doeken die toneel gebruikt heeft
liggen in de kelder en die mogen gebruikt worden wanneer het nodig is.

Fototoestel

We hebben van Lien een aanbod gekregen om haar fototoestel over te kopen. Het is nog in deftige staat, er zit
een hoesje en geheugenkaart van 4GB bij. Het was moeilijk om er foto’s mee te nemen op de bar, misschien moet
er wat geprutst worden met de instellingen. We beslissen om dit fototoestel over te kopen voor 30 euro.

Voorstel surfvakantie Scientica

Er is een voorstel ingediend voor een surfvakantie met Scientica. Er liggen geen voorwaarden op, zoals we het
begrepen hebben. We willen niet dezelfde situatie krijgen als met de skivakantie. Op voorwaarde dat we nergens
aan vast zitten, zetten we ons in voor een skireis met scientica.

Exploitaties vorige PV

Halftime: 100 euro winst. Winaquiz: 30 euro positief. Mannen en vrouwen dag: 35 euro negatief. Duvelbar: 160
euro negatief. Lasershoot perfect op begroting. Marginale filmavond: 5 euro negatief. Sportbar: 137 positief, we
moeten hierbij opletten met alma factuur, want dit lijkt niet te kloppen. Kroegentocht: 2 euro positief.

Voorbije activiteiten

Scienticafé

We hebben gewonnen, er was veel winavolk, het was tof. De shiften waren goed ingevuld. Iemand achter de bar
heeft bij iedere kring 30 punten bijgedaan, omdat hij een fout had gemaakt. Bij de opkuis was maar 2 van de 5
man aanwezig, wina was er. Er moet sneller gezegd worden dat er geld uit de kassa moet worden gehaald, want
er stak met momenten veel te veel in. We hebben het programma kapot gedronken.
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Piratencantus

Het was goed. Opkuis was ook goed, er heeft veel volk meegeholpen, dus het was ook snel gedaan. Het tweede
deel duurde iets te lang. Voortaan wel het thema beter aanpassen aan de themaweek. Er is 75 euro winst, omdat
er een klein vat minder aangesloten is dan op de begroting.

Stoemp eetstand

Er waren wat problemen met de worsten, er zijn namelijk andere worsten gekocht. De prijs is daardoor aangepast.
Er is niet te goed genoeg in de kleder gekeken, voordat er is gewinkeld. Een eetstand na de cantus is geen goed
idee, want er was bijna niemand bij de opbouw, waardoor we pas laat op de campus waren. De EHBO was er ook
niet, die moet voortaan wel mee naar de gang genomen worden. De eetstand heeft 11 euro positief gedraaid. Er
steekt wel nog spinazie in de diepvries. De worsten waren wel echt lekker.

Ridders en jonkvrouwenbar

Niemand weet daar iets over. Er is 111 euro winst.

12urenlan

Er was slecht gekeken in de kelder, er waren namelijk nog burgers die wel nog goed waren. Uiteindelijk zijn er
ook nog bicky sauzen gebruikt die nog in de kelder stonden, we hebben dus geen andere sauzen aangekocht. De
shiften waren niet goed ingevuld, vooral die op het begin van de avond. De afbraak ging vlot, de mensen die daar
nog waren hebben mee geholpen, bedankt daarvoor. Het internet was een beetje slecht. Misschien volgende keer
meer tafels van boven halen. Het stond aan de andere kant wel al heel vol. Er was geen extra bier gekocht, dus
dat was al snel op. We zoeken best een andere plaats om te frituren, want anders is het in de zaal heel koud. Er
zijn nog haspels van VTK geleend. Er is 4 euro winst gemaakt.

B2U argenta

Er was 24 man. Het was een kleine opkomst, maar de mensen die er zaten waren wel echt geinteresseerd. Argenta
vond het wel tof. Er was genoeg cava. Opbouw en afwas was goed. De glazen moeten nog gewassen worden, dit
kan morgen nog gebeuren voor het lenteconcert. Er is 70 euro winst. Stef had touche met Hannelore van Argenta.

Stadswandeling

Alles is goed verlopen. Er was 11 man aanwezig maar veel van de mensen waren wel van internationaal, er was
maar 3 man van wina. Het was jammer dat de Sint Pieterskerk dicht was, en in de kruidtuin was ook nog niet
zoveel te zien. We hebben iedereen op het einde getrakteerd op een ijsje. De mensen vonden het tof. Er is 2 euro
winst gemaakt.

Proffentap

Er waren heel veel assistenten en twee proffen. Hans en Thomas waren er heel content van, ze vonden het heel
tof om te doen. Volgend jaar kunnen we hen opnieuw vragen. Volgend jaar wordt er wel best vroeger begonnen
met het promoten bij de proffen en assistenten en ook bij fysica en informatica. Persoonlijk langsgaan lijkt het
best te werken. Het was wel een succes. De assistent van complexe analyse was straal bezopen. Simon heeft de
afbraak niet helemaal mee gedaan. De barteamers mogen wel meer aanwijzingen geven aan de assistenten, die
assistenten weten niet hoe het allemaal werkt. Er is geen teldocument gemaakt, of deze is misschien kwijt. Een
beetje ongelukkig samen gevallen met toneel, waardoor de assistenten het al heel vroeg druk hadden. We kunnen
de assistenten uitnodigen op de tapcusus. Proffessor Veys is tot 2 uur gebleven en moest de volgende dag vroeg
gaan vliegen.
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Teambuilding

Er was 16 man aanwezig. Het was aangenaam, het was jammer dat we maar 7 walkytalky’s hadden. Er waren
weinig opdrachtjes gedaan, dat was wel jammer. Je kunt misschien achteraf iets voorzien om samen nog iets te
drinken. Het was origineel. Misschien meerdere vragen bij de enveloppen doen, anders weet je na een keer de
vragen al. Het spel was soms een beetje louche. Het weer was ook niet zo goed om een stadsspel te doen. Een
deel van het presidium moet leren een balon op te blazen. Het is tof om een actieve teambilding te doen.

Scientica TD

De shiften waren goed ingevuld. Normaal gezien is er winst gemaakt. Er was redelijk wat volk. De mensen die er
van wina waren vonden het ook wel plezant. Er had beter moeten worden nagedacht over de kassa’s, er was te
weinig ruimte om het geld en de bonnetjes goed weg te steken. Er was een klein probleem met de 50 centen.

Komende activiteiten

Lenteconcert

Op de programmaboekjes na is dat in orde. Het draait zelfs op begroting, door meer subsidie en meer geld van
wina. De shiften mogen nog beter worden ingevuld, zeker het maken van de hapjes. Misschien best een uur
vroeger zetten, dan kunnen de mensen die het lenteconcert willen zien deze shift ook invullen. Simon gaat nog
nadenken welk uur het beste is. Je kunt ook 3 shiftem maken van 1 uur versprijd over de verschillende uren. Het
draaiboek is bijna af, de volgorde is bepaald. Er zijn evenveel artiesten als vorig jaar. Tip: Kom fancy.

Provinciezuip

we gaan van 22uur tot 23uur de pintjes dubbel laten tellen, als vroegactie. Dit maakt dat er meer mensen vroeger
naar de bar komen, waardoor de drukte beter wordt verdeeld, dit is fijner voor barteam. Bij deze vroegactie
ondervind je ook nadeel door niet te komen, dat is misschien niet de bedoeling. Er is Kempen en Antwerpen, dan
moeten die mensen kiezen, dat is misschien niet slim. De Kempen denkt dat ze kan winnen van Antwerpen en
Vlaams-Brabant. Jenevers tellen niet mee, dit kap je te snel binnen, dus is dit gevaarlijk. Ook de zware bieren
tellen niet mee. Een cocktail zou wel kunnen, als we deze evenduur maken, dan geef je ook de mensen die geen
bier drinken de kans om mee te doen. Bar begroot nog een gemakkelijke cocktail voor de mensen die geen bier
drinken. We kunnen nog een meter meepakken.

Scientica lezing

Het is een debat over duurzame auto’s. VAB komt spreken. De decaan is de moderator. Er is een gratis receptie
acteraf, terug met cava. Het is deze donderdag.

Ontgroeningscantus

De begroting is doorgestuurd. De eerstejaars vonden het een ongelukkig moment want ze hebben twee testen.
Veel geld voor inkleding, dit komt door de zevensprong.

Spelletjesavond

De begroting is gemaakt met de gedachte dat er niet veel volk ging komen. Er is niet veel drank inbegroot, enkel
bier en frisdrank. Misschien kunnen we ook een cocktail voorzien. Er mag ook wel op iets meer man begroot
worden. Het Lokaal is in orde.
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Ereleden dinner

Dat is geregeld. We gaan als apperitief: cider. Dan vervolgen we met soep uit een pakje. Daarna frieten met een
gebakken hamburger met pepersaus en boontjes met spek rond. Als dessert is er ijstaart. In de carrefour heb je
nu heel goedkope kerststronk voor maar 2,50 euro. Er zijn nog wat shiften die moeten worden ingevuld. Er is
begroot op 10 ereleden. Als we 5 euro vragen voor partners, denken de ereleden misschien dat ze maar een dinner
krijgen voor 5 euro. Als we 10 euro vragen is dit misschien iets te veel. We beslissen om 10 euro te vragen voor
partners en dan kunnen we ook betere soep geven.

Marginalenbar

Het is precies de OCMW bar, heel goedkoop en heel marginaal. Er zal weer een top 3 van marginalen verkozen
worden. Voor hen voorzien we drankprijzen. Verder zullen er ook nevenwedstrijden zijn. Een eetwedstrijd, om ter
snelst 4 hard gekookte eieren op eten. Ook is er een wedstrijd voor de marginaalste dansmove. Het overschot van
de eieren worden aan 20 cent verkocht. Ook de worsten van de mannenavond zullen we verkopen en bouletten
van de colruyt. Er zal cara en vermout zijn en prijzen uit de action voor de nevenwedstrijd. Er is ziek veel
cara, we hebben blikjes van halve lieters gekocht, dit komt goedkoper uit. Als er nog iedeën zijn voor andere
nevenwedstrijden, mag je deze altijd mailen naar ikgahetzeggenwalter@wina.be.

Galabal

Er moeten nog 3 shiften worden ingevuld. Verder komt alles in orde. Tot donderdag mogen enkel winezen kaarten
kopen aan de winagang, maak hier dus nog wat reclame voor. Daarna worden de kaarten opengesteld voor iedereen.

Varia

� Sander Byl: tetten. Als je je nog niet hebt ingeschreven voor de cantus, doen.

� Simon: een bak.

� Jari: Misschien kunnen we best alle geheugenkaarten van alle kapotte camera’s samen leggen.

� Sander C: Gaan we haar ook een pintje geven?

� Bart: Fanne is op zijn kop gevallen.

� Fanne: auw!

� Joni: Gasthuisberg is niet altijd makkelijk te vinden.

� Stef: Op de lezing van Argenta waren we aan het praten over linkedin. Toen Argenta 5 minuten weg was
kreeg hij al een vriendschapsverzoek.

� Niels: Blijkbaar heeft wina een pagina op linkedin. Die wordt beheerd door iemand, maar we weten niet wie.

� Cedric: Misschien moeten we nog eens jenever flessen aankopen bij Alma. De volgende PV is op een
donderdagavond voor de paasvakantie.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Regenboog verven Michiel 31-5-2015
Mooie exploitaties maken Michiel 31-5-2015
Frigo living aankopen Materiaal 30-3-2015
Bar PC hacken Stef en Fanne 30-3-2015
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De vergadering wordt gesloten om 00:31 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 2 april 2015 om 20:00 uur in Winaliving.
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